Location		Design Firm
Fo Tan	1,100 sq.ft	CNS Interior Desigr



# Ríding High

Home to a pair of devoted cyclists, this Royal Ascot apartment has evolve into a sleek retreat that balances function and form 火炭駿暑園的素雅單位, 是一對熱愛單重的夫婦的時尚居所

Photography Adam Cheng

# **CLIENT BRIEF**

The couple had been living here for many years. They wanted to give their home a completely new look.

戶主夫婦已住上多年,故委托CNS Interior Design 為他們大肆翻新,讓家居換上全新面貌。

# **CONCEPT & STYLE**

The home embraces a minimalist yet elegant, understated luxury style, enhanced by artistic paint finishes for added visual impact. Calvin Chui, founder of CNS Interior Design, commented: "Given the homeowners' passion for cycling, a large cabinet with sliding doors has been installed in the living room to display bicycles. The sliding doors can be hidden on both sides. Whether opened or closed, the display seamlessly integrates with the television unit for a unified visual effect."

單位以簡約優雅、低調奢華為設計主調,並運用藝術漆加強視覺效果。CNS Interior Design創辦 人Calvin Chui指:「戶主是單車愛好者,客廳設大 型單車展示櫃。趟門打開時可推至兩側,讓單車櫃與 電視櫃融為一體,營造統一視覺效果。」

106 | HOME SOLUTIONS







# RECONFIGURATION

The designer has repositioned the en suite bathroom door to avoid it facing directly towards the master bedroom bed, thereby enhancing the comfort.

為改善空間佈局,設計師改動套房浴室門位,避 免廁門正對主人房睡床,從而提升舒適感。

## CHALLENGE

The original design of the living room featured a diamond shape, resulting in numerous awkward angles and a less practical space. The designer needed to address these irregularities while making the most of every inch of space.

客廳原有格局為鑽石形,空間多畸零角位,並 不方正實用,設計師需要加以修正,同時善用 每时空間。

# **SOLUTION**

In the dining and living area, white and deep blue vertical finishes have been used to balance the visual weight of different tones, thus softening the presence of awkward angles. One full-height cabinet connects seamlessly with the TV unit, creating an integrated base with an irregular shape that employs visual tricks to correct the diamond-shaped room.

客飯廳運用素白和深藍的垂直飾面,藉深淺色調 不同的視覺重量,淡化角位的存在。其中一組全 高櫃,連接電視櫃,兩者作一體化處理,形成形狀 不規則的基座,運用視覺錯覺,修正鑽石形廳堂。



THE DISPLAY SEAMLESSLY INTEGRATES WITH THE TELEVISION UNIT FOR A UNIFIED VISUAL EFFECT









#### FREE FLOW

Employ a sliding door to connect different zones. In this home, when the door is open, the study extends the master bedroom's space; when closed, each room functions independently.

#### 靈活空間

以趙門連接不同區域。這裡的主人房與書房毗 鄰,以趙門相連。當趙門打開時,書房可以成為 主人房的延伸空間;當趙門關上時,主人房和書 房各自獨立。

## LIGHT UP

Track lights with adjustable angles were installed along the ceiling above the full-height cabinet. These lights highlight the bicycles or other displayed items, drawing attention to the display while enhancing the room's visual appeal.

## 光芒四射

飯廳天花沿著全高櫃,裝設可調校照射角度的路 軌射燈,讓燈光集中向櫃中展示的單車或其他陳 列品照射。

## PAINT A PICTURE

Add depth and visual interest with artistic paint. The dining room walls got a fresh coat of artistic paint. The designer even refined the application technique to create the desired colour and texture.

## 藝術質感

了妙運用藝術漆豐富視覺層次。這裡的飯廳牆面 採用藝術漆塗料,設計師更為戶主改良施工方 式,創造理想顏色和凹凸質感。